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Protokół Nr XI/2015 
 XI sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 27 sierpnia 2015 r. 
BR.0002.9.2015 
XI Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady Powiatu 
Monika Ł ępicka-Gij.  
Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała zebranych, iż pierwszym punktem  sesji 
będzie uroczyste pożegnanie długoletniego pracownika naszego powiatu, Dyrektora 
Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych  - Kazimierza 
Ambroziaka, odchodzącego na zasłużoną emeryturę. 
Starosta Wacław Strażewicz, w imieniu własnym,  Zarządu, pracowników jednostek 
powiatowych oraz całej społeczności powiatu podziękował K. Ambroziakowi za poświęcenie 
i oddanie, lojalność oraz trud włożony w pracę  na niwie edukacji, życzył wielu sukcesów 
i satysfakcji na zasłużonej emeryturze, a następnie odczytał list gratulacyjny o następującej 
treści:  
„ Człowiek jest wielki nie przez to, co ma, nie przez to, kim jest, 
 lecz przez to czym dzieli się z innymi” (Jan Paweł II) 
„Drogi Panie Kazimierzu, w związku z przejściem na emeryturę proszę przyjąć wyrazy 
podziękowania za długoletnią pracę. Przez szesnaście lat z dużą odpowiedzialnością 
i zaangażowaniem wykonywał Pan powierzone zadania w zakresie nadzoru nad powiatową 
edukacją. Jest Pan nie tylko świetnym menedżerem, ale również dobrym samorządowcem, 
który inicjował i realizował przez ten okres wiele przedsięwzięć oświatowych na terenie 
powiatu giżyckiego. Z dumą można powiedzieć, że  Pana praca w samorządzie przyczyniła 
się do rozwoju powiatu. Jesteśmy przekonani, że Pana aktywność zawodowa i społeczna 
będzie nadal służyć mieszkańcom naszego regionu. Życzymy Panu, aby dzisiejszy bilans 
osiągnięć zawodowych i społecznych stał się źródłem satysfakcji z efektów dotychczasowego 
trudu oraz inspiracją do dalszej działalności. Dziękując za współpracę, postawę godną 
naśladowania i serce włożone w każdy czyn na rzecz Powiatu Giżyckiego, życzymy  
wszystkiego dobrego na nowej drodze życia, pomyślności oraz wypoczynku na zasłużonej 
emeryturze, żywiąc jednocześnie nadzieję, że wspomnienia związane z wykonywaną przez 
Pana pracą będą zawsze miłe. Życzymy, aby wszystkie plany i marzenia odkładane na później 
spełniły się właśnie teraz, aby nie opuszczał Pana dobry humor, by nadal otaczała Pana 
życzliwość ludzi  i żeby znalazł Pan czas dla siebie, na pielęgnowanie swoich pasji 
i zainteresowań.” 
Przewodnicząca Rady Powiatu w imieniu własnym oraz radnych Rady Powiatu V kadencji  
złożyła K. Ambroziakowi życzenia  zdrowia oraz powodzenia na emeryturze dołączając  
kwiaty. 
Kazimierz Ambroziak   podziękował  za wspólną pracę i wzruszające pożegnanie, zapewnił, 
że będzie nas odwiedzał,  i  że nadal  chętnie będzie dzielił się swą wiedzą, bo dobro powiatu  
zawsze było, jest i będzie mu bliskie.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu powróciła do realizacji programu sesji, poinformowała, 
że w statutowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu X sesji Rady Powiatu z dnia 26 
czerwca 2015 r. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie przyjęcie w/w protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
Protokół X sesji Rady Powiatu z dnia 26 czerwca 2015 r. został przyjęty jednogłośnie. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała porządek sesji:  
 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu X sesji z dnia 26 czerwca 2015 r.   
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja o stanie sanitarno - epidemiologicznym na obszarze powiatu za I półrocze 

2015 r.   
7. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii o działalności w zakresie stanu 

bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego powiatu za I półrocze 2015 r.   
8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 r.   
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi powiatowej nr 1831N. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Giżyckiego. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Giżyckiego na lata 2015 – 2029. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 
13. Sprawy różne. 
14. Zamknięcie sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o ich wnioski i uwagi dotyczące 
porządku obrad. 
Wniosków i uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zgłosiła wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt  
12a: Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 
W uzasadnieniu  poinformowała radnych, iż 17 lipca 2015r. wpłynęło do Rady Powiatu 
pismo Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Olsztynie, które  po zapoznaniu się 
z treścią pisma Kancelarii Adwokackiej z Giżycka – pełnomocnika Skarżącego -  
dotyczącego decyzji Starosty Giżyckiego w sprawie pozwolenia na budowę, przekazuje 
sprawę wg właściwości i prosi o  załatwienie sprawy zgodnie z kompetencją. 
Przewodnicząca Rady Powiatu, po analizie sprawy przez prawników starostwa, odpisała, iż 
wspomniane pismo należy traktować jako wniosek o wszczęciu postępowania 
administracyjnego, a nie jako skargę na działalność Starosty Giżyckiego, wobec czego 
przekazała je Staroście wyjaśniając, iż Rada Powiatu nie posiada kompetencji w zakresie 
wpływu na stronę  postępowania administracyjnego i przekonania go do określonego 
zachowania, jakiego oczekuje Wnoszący. 
W dniu 3 sierpnia 2015 r. z tejże Kancelarii Adwokackiej wpłynęła do Rady Powiatu skarga 
na działania Starosty w tej sprawie, a przecież w niniejszej sprawie toczy się już przed 
organami administracji postępowanie wszczęte z wniosku Kancelarii. Wobec tego Rada, 
zdaniem prawników starostwa, nie jest organem właściwym rzeczowo do rozpatrzenia 
niniejszej skargi zgodnie z zasadą pierwszeństwa postępowania jurysdykcyjnego przed 
postępowaniem skargowym, zatem zgodnie z art. 236 KPA skargę należy przekazać do 
Starosty Giżyckiego celem jej rozpatrzenia.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące zaproponowanego 
rozszerzenia  porządku obrad. 
Uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie wniosek o  rozszerzenie porządku 
obrad o punkt 12a.: Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 
Wynik głosowania: „za” – 14 osób – jednogłośnie. 
Porządek obrad został rozszerzony o punkt: 
12a. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przystąpiła do realizacji porządku obrad. 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W. Strażewicz powiedział: 

1) Dzisiejsza sesja Rady Powiatu jest ostatnią sesją, w której uczestniczy P. Kazimierz 
Ambroziak jako dyrektor Powiatowego Zespołu Obsługi Szkół i Placówek 
Oświatowych. W wyniku przeprowadzonego naboru funkcja dyrektora Zespołu 
powierzona została p. Małgorzacie Czopińskiej. 

2) Uchwałą Zarządu Powiatu upoważniliśmy  nasze starostwo do przeprowadzenia 
postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na dostawę energii elektrycznej 
w okresie: 1.01.2016 do 31.12.2017 roku na potrzeby powiatowych jednostek 
organizacyjnych oraz na potrzeby pozostałych zamawiających, działając w ich imieniu 
tj. Gminy Giżycko, Gołdap, Kiwity, Kruklanki, Mikołajki, Miłki, Ryn, Sorkwity, 
Wydminy, Pozezdrze i Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych i Zieleni sp. z o.o. 
w Wydminach. Specyfikacja obejmowała dostawę energii elektrycznej w dwóch 
grupach tj. oświetlenie pomieszczeń i osobno oświetlenie ulic. W pierwszej grupie 
wpłynęło 7 ofert, a w drugiej 8. Najkorzystniejsze oferty cenowe w obu grupach są 
o ok. 10% niższe w stosunku do cen obecnie obowiązujących. 

3) Rozpoczęła się rozbudowa budynku Zakładu Aktywności Zawodowej na potrzeby 
pralni. Po przetargu koszty budowy wynoszą ok.740 tys. zł, z czego połowa zostanie 
pokryta przez PFRON. Dzięki temu usługi pralnicze świadczone przez ZAZ będą 
znacznie rozszerzone. 

4) Zawarliśmy porozumienie z Gminą Miejską Giżycko w sprawie wydzielenia 
z opracowanej dokumentacji technicznej przebudowy ulicy Obwodowej  projektu 
rondo na zbiegu ulic Świderska i Nowowiejska – z zaprojektowaniem połączenia 
ronda z obecną infrastrukturą. Na ten cel Miasto przeznaczyło kwotę 95 tys. zł. 

5) Dokonaliśmy podziału „Stypendium Powiatu Giżyckiego” dla uczniów naszych szkół 
za szczególne wyniki w nauce lub za osiągnięcia sportowe. Stypendia w wysokości 
725 zł otrzymało dwóch uczniów z I LO, dwóch z II LO, dwóch z ZSKŚiA, dwóch 
z ZSZ, dwóch z ZSEiI oraz uczennica  SOSW. 

6) W ślad za podjętą uchwałą Rady Powiatu o powołaniu do życia Powiatowej Rady 
Działalności Pożytku Publicznego ogłosiliśmy nabór kandydatów – reprezentantów 
organizacji pozarządowych do pracy w radzie. Termin zgłoszeń upływa 31 sierpnia 
br., nabór trwa, do kompletu brakuje nam jeszcze kilku przedstawicieli. 

7) Postanowiliśmy zaciągnąć kredyt długoterminowy w wysokości 2.159.316 zł 
z przeznaczeniem na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań kredytowych. 
Termin składania ofert upłynął przedwczoraj. W wyznaczonym terminie wpłynęły 3 
oferty. Postępowanie zmierzające do rozstrzygnięcia przetargu jeszcze trwa, dlatego 
też więcej szczegółów podać nie możemy. 

8) Trzy nasze nauczycielki kontraktowe pomyślnie zdały egzamin na stopień nauczyciela 
mianowanego i dziś na posiedzeniu Zarządu złożyły ślubowanie, przez co uzyskały 
stopień nauczyciela mianowanego. 

9) W wyniku przeprowadzonych postępowań konkursowych powierzyliśmy stanowisko 
dyrektora zespołu placówek oświatowo – wychowawczych pn. Międzyszkolna Baza 
Sportów Wodnych  P. Wojciechowi Cabanowi, natomiast funkcję dyrektora Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego P. Beacie Bobieni. W Szkole Policealnej, ze 
względu na spadającą z roku na rok liczbę uczniów i zamiarem połączenia jednostki 
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z CKZiU, postanowiliśmy przedłużyć kadencję o jeden rok P. Cezaremu 
Piórkowskiemu, który jednakże odmówił przyjęcia tej propozycji, ogłosiliśmy 
konkurs na to stanowisko. 

10) Wraz  z samorządem wojewódzkim oraz powiatami mrągowskim i węgorzewskim 
zorganizowaliśmy w Giżycku konferencję dla przedsiębiorców z tych powiatów na 
temat walorów i możliwości pozyskiwania środków z Regionalnego Programu 
Operacyjnego na lata 2014 – 2020. 

11) W lipcu na Polach Grunwaldzkich odbyły się uroczystości związane z 20-leciem 
nadania sztandaru naszej 15 Giżyckiej Brygadzie Zmechanizowanej im. Zawiszy 
Czarnego. Obecnym dowódcą brygady jest pułkownik Jan Rydz, który przejął 
dowodzenie po generale Sławomirze Kowalskim. 

12) Byliśmy organizatorami i uczestnikami spotkania na temat możliwości aplikowania 
środków z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na drogi lokalne. W spotkaniu 
uczestniczyli również burmistrz i wójtowie, ewentualni beneficjenci, oraz Sylwia 
Jaskulska – członek Zarządu Województwa. 

13) Jak co roku w ośrodku Zofiówka gościliśmy grupę dzieci polskich z zaprzyjaźnionego 
z nami Rejonu Soleczniki. 

14)  Sprawy związane ze szpitalem: w lipcu br. Powiat Giżycki, Dariusz Drzażdżewski, 
Anetta Gaweł i Wacław Strażewicz zostaliśmy zawezwani przez GNS do próby 
ugodowej w przedmiocie roszczenia o solidarna zapłatę kwoty 6.865.223,34 wraz 
z odsetkami. 

15) Wykonując wniosek nieformalnej komisji monitorującej sytuację w szpitalu 
zwróciłem się do gmin naszego powiatu o wyasygnowanie swoich środków na zakup 
kardiomonitorów do naszego szpitala  (potrzebna jest kwota 70 tys. zł); informację 
o potrzebie zakupu uzyskaliśmy od szpitala. Po wysłaniu próśb o przekazanie środków 
wpłynęły sygnały, że kardiomonitory nie są tym najpotrzebniejszym w tej chwili 
w szpitalu sprzętem, dlatego tez telefonicznie prosiłem wójtów i burmistrza o ujęcie 
w uchwałach rady jako celu przeznaczenia środków zakup sprzętu medycznego dla 
Szpitala Giżyckiego. 

16) Kontakt z panią Zarządcą Przymusowym jest bardzo utrudniony, nie odbiera 
telefonów, nie ma czasu na spotkania. Przy użyciu pewnego fortelu udało mi się 
spotkać z Panią Zarządcą, od której dowiedziałem się , że nadzorujący pracę Zarządu 
sędzia nie wyraził zgody na prowadzenie postępowania w sprawie upadłości spółki z 
o.o. Szpital Giżycki. Przypomnę, że taki wniosek o upadłość złożyła Zarządca  
Przymusowy. 

17) Jesteśmy w sporze z Panią Zarządcą Przymusowym w sprawie przygotowania 
programu naprawczego sytuacji finansowej w spółce oraz realizacji w szpitalu zaleceń 
służb p/pożarowych. W obu przypadkach uważa, że do jej zadań nie należy 
wykonywanie tych zadań. 

18) W roku przyszłym kończą się kontrakty na ratownictwo medyczne. Nowy konkurs ma 
być ogłoszony na 10 lat. Naszą intencją jest, aby nasz szpital z powrotem mógł 
zakontraktować tą usługę. Do konkursu postanowiliśmy przystąpić wspólnie ze 
wszystkimi powiatami naszego województwa składając jedna ofertę za pośrednictwem 
jednej specjalistycznej jednostki publicznej. Konwent powiatów woj. Warmińsko-
mazurskiego jednogłośnie przyjął stanowisko, w którym zwracamy się do Wojewody 
o utworzenie dla ratownictwa medycznego jednego rejonu operacyjnego na terenie 
województwa. 

 
Na prośbę Starosty,  P. Kamila Połeć, radca prawny Starostwa, rozszerzyła informację na 
temat Szpitala. Przypomniała, iż na ostatniej sesji informowała, jakich sądowych  
rozstrzygnięć oczekujemy. W porozumieniu z Zarządem przygotowała informację zbiorczą 
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(która radnym została przekazana 20 sierpnia 2015 r.) o aktualnym stanie postępowań 
sądowych. Takie zestawienia będzie przygotowywała co miesiąc przed każdą sesją. 
Starosta W. Strażewicz dodał, iż zabiegaliśmy, aby do rozpatrywania naszych spraw 
właściwe były sądy w Olsztynie i od piątku wszystkie dokumenty są w Olsztynie. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła radnych o pytania do sprawozdania Zarządu. 
H. Sarul zgłosiła dwie sprawy: 
1) powiedziała, iż ustaliliśmy, że konieczny jest program naprawczy dla szpitala, ale wobec 
odmowy jego sporządzenia i realizacji przez P. Bartniczak są trzy wyjścia: odstąpić od tego 
zamysłu,  zatrudnić zewnętrzną firmę do tego zadania, albo zobowiązać pracowników 
szpitala; spytała, co Zarząd zamierza w tej sprawie; 
2) poprosiła o informację, jak przebiegł nabór do szkół powiatowych. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że trudno się z P. Przymusowym Zarządcą  
skontaktować, trudno spotkać, spółka nie chce z nami współpracować. W poniedziałek 
odbędzie się posiedzenie Rady Nadzorczej, która będzie rozpatrywać ten temat. Wymuszanie 
na podwładnych Przymusowego Zarządcy tych działań spotka się z odmową, gdyż nie mają 
takich uprawnień. Program trzeba stworzyć i realizować, a Zarządca na pewno go nie 
zrealizuje. Nam zależy, aby jak najszybciej zdjąć Zarząd Przymusowy, żebyśmy sami mogli 
zarządzać.  
Co do naboru w szkołach – Starosta poprosił o wypowiedź K. Ambroziaka. 
K. Ambroziak  powiedział, że nabór przebiega na poziomie ubiegłego roku, jest różnie 
w szkołach: w I LO i ZSEiI – dobry, w ZSZ, ZKŚiA oraz II LO – niższy. Notujemy niewielki 
spadek w stosunku do roku ubiegłego, odchodzące klasy były bardziej liczne, niż te 
przychodzące, to wynik niżu demograficznego. Stabilizacja będzie za 2, 3 lata, na sesji 
październikowej przedstawimy dokładne wyniki naboru. 
L. Należyty powiedziała, że od dłuższego czasu słyszymy, że Zarządca Przymusowy 
odmawia kontaktu z nami; zapytała, czy w takiej sytuacji złożono skargi na Zarządcę 
Przymusową, czy sędzia, który nadzoruje wie o tym - trzeba, żeby wiedział jak współpraca 
między nami się układa. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski powiedział, że sprawa przeszła do Olsztyna, nie chce 
zdradzać planowanych kroków procesowych, bo sesja jest jawna. 
 
Innych pytań do Zarządu nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
H. Sarul zapytała Starostę W. Strażewicza czy kandyduje do Sejmu bądź Senatu i czy na czas 
kampanii wyborczej zamierza wziąć urlop. 
Starosta W. Strażewicz odpowiedział, że nie będzie kandydował ani do Sejmu, ani Senatu. 
M. Ł ępicka-Gij  zabrała głos w sprawie zagospodarowania środków finansowych 
przeznaczonych na remonty dróg powiatowych z uwzględnieniem wkładu sołectw. 
Zaproponowała, aby zanim zaczną się prace remontowe wpierw przedstawić ich plan 
i uzyskać  akceptację przez Komisję Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu.  
Radna postawiła wniosek, aby 120 tys. zł przeznaczone na drogę w Gajrowskich 
podzielić na 4 sołectwa: Gajrowskie, Pietrasze, Biała Giżycka i Grądzkie, które z 
własnych środków przeznaczają na remonty powiatowych dróg po 10 tys. zł, a także, 
aby Zarząd w tej kwestii uzyskał akceptację Komisji. 
Starosta W. Strażewicz zapytał, czy wniosek ma zmierzać do zwiększenia zobowiązań 
i poprosił o odrzucenie tego wniosku. Powiedział, że siłą powiatu jest związek z gminami, 
a tym wnioskiem Przewodnicząca proponuje naruszyć porozumienie, które zawarliśmy 
z inicjatywy gminy Wydminy. Kilka lat temu powstał  zamysł, aby remontować drogi po 
kawałku w każdej gminie i  sukcesywnie go realizujemy. W Gajrowskich byłby to już II etap 
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remontu drogi. Cenimy inicjatywy sołectw, nie możemy i nie chcemy przechodzić obok ich 
projektów.  
Starosta zaproponował, aby dzisiaj  pozostawić pierwotny zamysł, a po przetargach na 
inwestycje drogowe, jeśli pojawią się środki, wrócić do zamierzeń sołectw. 
M. Ł ępicka-Gij powiedziała, że tym porozumieniem to Pan Starosta chce zrobić wyłom; 
Pietrasze, Siemionki, Biała Giżycka – te sołectwa rozpoczęły  remonty wspólnie z powiatem 
ponad  5 lat temu, a teraz Pan to zniweczy. Porozumienia zawartego z Gminą Wydminy nie 
ma, bo być nie może, mogą być jedynie ustne ustalenia pomiędzy włodarzami. Sołectwo 
Grądzkie deklaruje 10 tys. zł, Pietrasze – tyle samo, Biała Giżycka – 9 tys. zł. Dołożenie 
każdemu 30 tys. zł pozwoli kontynuować rozpoczęte w latach poprzednich remonty i na 
przyszłość zaprocentuje, bo w przyszłym roku ponownie sołectwa dołożą ze swoich środków 
na remonty dróg powiatowych. A porozumienie z gminą Wydminy będzie mogło być 
aktualne dopiero po podjęciu uchwały. 30 tys. zł zabezpieczone przez sołectwa w budżecie 
gminy nie blokuje realizacji Gajrowskich.  
Radna ponowiła propozycje podziału kwoty 120 tys. zł na 4 sołectwa. 
H. Sarul stwierdziła, że jest to pogarda dla demokracji. Oni na nic nie będą mieli, gdyż to jest 
ich cały budżet. Chcecie uszczęśliwić Gajrowskie, a ta droga prowadzi znikąd do nikąd. Jeśli 
zaś zrobić zgodnie z wolą sołectw, to więcej byłoby satysfakcji. Słuszne jest, żeby pomóc 
wielu osobom w 4 miejscowościach. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski powiedział, iż opieramy się na współpracy z gminami, co 
przynosi korzyści i nam i gminom. Gminy powinny przejmować drogi, gdyż powiat nie 
będzie w stanie ich remontować i utrzymywać. Rada Powiatu nie może bieżąco zarządzać 
powiatem, sprawy omawiać trzeba na komisjach. Podział środków po równo to nie znaczy 
sprawiedliwie, rozdrobnienie może nie przynieść efektów. Trzeba rozmawiać z sołtysami 
i z wójtem, który wyjaśniłby dlaczego wspomaga tylko Gajrowskie. Remont drogi czy 
chodnika musi mieć sens, nie widzę problemu, aby porozmawiać . Żadna uchwała Rady 
Gminy nie wpłynęła do nas, mamy więc czas. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, że lepiej  skończyć jedno, potem realizować następne.  
Propozycja jest zatem taka, albo temat zdjąć do dalszej dyskusji, albo poszatkować kwotę po 
30 tys. zł. Jeśli taką podejmiemy decyzję, to uśmiercimy przedsięwzięcie, które zaproponował 
wójt Wydmin. 
Dyrektor Zarz ądu Dróg Powiatowych Józef Pipiro powiedział, że droga do Gajrowskich 
obsługuje 3 miejscowości: Orłowo – Gajrowskie - droga żwirowa, Gajrowskie do granicy 
powiatu – droga szutrowa oraz od drogi wojewódzkiej 655 przez Szczybały Orłowskie do 
Orłowa – droga asfaltowa. W ubiegłym roku wykonaliśmy 200 metrów remontu na kwotę 
100 tys. zł, pozostało 400 metrów, zaplanowaliśmy w tym roku wykonać 250 metrów. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski powiedział, że remont będzie, jak będą pieniądze, muszą 
one wpłynąć do nas, wtedy przystąpimy do organizacji przetargu. Jeśli nie będzie pomocy 
z Wydmin, to nie wykonamy tego remontu, zagospodarujemy pieniądze na inny cel 
remontowy. Taka dzisiaj propozycja wpłynęła, czy gmina dołoży nie wiemy, musimy się 
spotkać. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, żeby  dzisiaj przyjąć propozycję  zmian budżetowych 
zaproponowanych przez Zarząd, a jeśli do połowy września Rada Gminy nie przekaże nam 
uchwały i pieniędzy, to wrócimy do tematu. 
S. Bojarski poparł propozycję, aby temat przedyskutować na komisji. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, że przecież Komisja Finansów już te zmiany 
przedyskutowała i zaakceptowała propozycję Zarządu. Wyraził swoje zdziwienie, że takiego 
wniosku na komisji nie zgłoszono. 
Wicestarosta M. Drzażdżewski powiedział, iż w naszym budżecie mamy zapis, że 
przesuwamy pieniądze na remont dróg, zaproponował zaproszenie wójta oraz sołtysów na 
posiedzenie Komisji  i omówienie tematu. 
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M. Ł ępicka-Gij stwierdziła, że podtrzymuje swój wniosek podziału kwoty 120 tys. zł na 
4 sołectwa i omówienia tej propozycji na posiedzeniu Komisji . 
Wicestarosta M. Drzażdżewski dodał, że z udziałem wójta i sołtysów. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu poddała wniosek pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 6, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się – 8 osób. 
Wniosek został zaakceptowany. 
Innych wolnych wniosków i zapytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Informacja o stanie sanitarno - epidemiologicznym na obszarze powiatu za I 
półrocze 2015 r.   
Informację w postaci prezentacji multimedialnej przedstawił przedstawiciel Państwowego 
Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Giżycku – Zenon Biłyj. 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi i pytania do tematu. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu stwierdziła, iż radni zapoznali się z Informacją nie 
zgłaszając uwag. 
 
O godz. 16.15 salę obrad opuściła radna Halina Sarul. 
O godz. 16.25 radna wróciła na obrady. 
 
Ad. 7. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii o działalności w zakresie stanu 
bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego powiatu za I półrocze 2015 r.   
Informację  przedstawił przedstawiciel  Powiatowego Inspektora Weterynarii w Giżycku – 
Arkadiusz Zych. 
Prelegent powiedział, że sytuacja bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego w powiecie 
jest dobra, nie mamy powodów do niepokoju. Zwrócił uwagę zebranych na dwa zagrożenia: 
wściekliznę oraz afrykański pomór świń. 
Wścieklizna – za I półrocze zanotowaliśmy 34 przypadki, teraz jest już ich 56, w okresie 
letnim liczba zachorowań wzrasta, obserwujemy i staramy się dojść skąd one się pojawiły. 
Z chorobą zmagaliśmy się w latach 2011 – 2012, wtedy rozrzucaliśmy szczepionki, w efekcie 
wówczas zachorowań nie notowaliśmy, aż do tej pory. Z chorobą zmagają się w Polsce dwa 
województwa: podkarpackie i małopolskie, w innych nie notowano, ale w wymienionych 
zmieniono szczepionki i sytuacja się poprawia. W powiecie węgorzewskim zanotowano dwa 
przypadki wścieklizny u nietoperzy, trzeba mieć to na uwadze. Co roku notowane są 
zachorowania w okresie lipiec – sierpień, wtedy, gdy młode lisy, jenoty, tchórze, norki muszą 
opuścić gniazda – przeganiane są przez rodziców – szwendają  się, idą do ludzi i często 
zagryzane są przez psy. Mamy z tym problemy. Trzeba im umożliwi ć wyjście z terytorium. 
Afrykański pomór świń – mamy w Polsce do czynienia z tą  chorobą od 2014 roku – 
zachorowało 75 dzików i 3 świnie. Procedury zwalczania choroby są radykalne – ogniska 
świń podlegają ubiciu w całości. Powołany zostaje zespół kryzysowy pod nadzorem lekarza 
weterynarii. Na naszym terenie mamy setki i tysiące zwierząt. Wirus długo utrzymuje się 
w mięsie i nie można ubitych daleko przewozić. Te nasze długie procedury są korzystne dla 
zachodnich państw, które wówczas wchodzą ze swoim mięsem na rynek. Niemniej jednak 
obostrzenia będą na naszym terenie kontynuowane. 
Monitorujemy także szereg innych chorób. Zagrożenia widzimy w przypadkach migracji 
ptaków, gdyż występuje zjawisko grypy ptaków. Nasze drobiarstwo jest bardzo dobrze 
przygotowane i kontrolowane. 
H. Sarul powiedziała, że od kilku miesięcy słyszy, że dotarł do Polski szakal złocisty, 
zapytała czy i nam zagraża. 



8 
 
A. Zych odpowiedział, że nie ma takiej wiedzy, nie słyszał o tym, zagrożenia nie ma, za to 
istnieje zagrożenie bo pojawiły się w Wielkopolsce i Bieszczadach szopy pracze, ale nam 
jeszcze nie grożą. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi i pytania do tematu. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu stwierdziła, iż radni zapoznali się z Informacją nie 
zgłaszając uwag. 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 r.   
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zmiana uchwały nr VIII.57.2015 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 28 maja 2015r. związana 
jest ze zwiększeniem środków przekazanych przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych. W związku z tym dokonaliśmy analizy potrzeb, które wskazują na brak 
wystarczającej ilości środków na  zadania  z zakresu rehabilitacji społecznej. Jednocześnie 
zgodnie z zaleceniem PFRON należy dokonać zwiększenia środków na Warsztaty Terapii 
Zajęciowej. Dlatego też zwiększyliśmy środki na dofinansowanie uczestnictwa w WTZ, na 
likwidację barier funkcjonalnych oraz dofinansowanie przedmiotów ortopedycznych 
i środków pomocniczych. Końcowy podział środków obrazuje poniższa tabela: 
   
L.p 

                  Nazwa zadania  Plan  2015 zmiany Po zmianach 

1. Finansowanie  wydatków  na instrumenty i 
usługi rynku pracy na rzecz osób 
niepełnosprawnych poszukujących pracy i nie 
pozostających w zatrudnieniu   (art. 11) 

 

88.000,00  

X 88.000,00 

2. Finansowanie kosztów szkolenia i 
przekwalifikowania zawodowego osób 
niepełnosprawnych (art.40)- zlecenie usługi 
szkoleniowej 

10.000,00 X 10.000,00 

3. Zwrot kosztów zatrudnienia pracowników 
pomagających pracownikowi 
niepełnosprawnemu w pracy (art.26d) 

4.000,00 X 4.000,00 

4. Zwrot kosztów wyposażenia stanowiska pracy 
(art.26e) 

70.000,00 X 70.000,00 

Razem środki finansowe na zadania z zakresu 
rehabilitacji zawodowej 

172.000,00  X 172.000,00 

5. Dofinansowanie kosztów działania warsztatów 
terapii zajęciowej  

739.800,00 

  

+ 30.000,00 769.800,00 

6. Dofinansowanie uczestnictwa osób 
niepełnosprawnych i ich opiekunów w 
turnusach rehabilitacyjnych  

50.000,00 

  

X 50.000,00 
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7. Dofinansowanie likwidacji barier 
architektonicznych, w komunikowaniu się 
i technicznych, w związku  
z indywidualnymi potrzebami osób 
niepełnosprawnych 

114.481,00 +15.000,00 129.481,00 

8. Dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji 
i turystyki osób  niepełnosprawnych  

7.800,00 

  

X 7.800,00 

9. Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt 
rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i 
środki pomocnicze przyznane osobom 
niepełnosprawnych 

410.000,00  

 

+ 32.764,00 442.764,00 

Razem środki finansowe na zadanie z zakresu 
rehabilitacji społecznej 

1.322.081,00 

  

+77.764,00 1.399.845,00 

 OGÓŁEM 1.494.081,00  + 77.764,00 1.571.845,00 

 
Radni zapoznali się z pozytywną opinią  Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób 
Niepełnosprawnych  -  załącznik nr 4A do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje  Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XI.69.2015 zmieniająca uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 r. została 
podjęta – stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi powiatowej nr 1831N. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Zmiana przebiegu drogi powiatowej nr 1831N związana jest z zaliczeniem drogi  nr 133002N 
na odcinku Kleszczewo – drogi pow. nr 1839N do kategorii dróg powiatowych, która stanowi 
uzupełnienie istniejącego ciągu drogi powiatowej  nr 1831N. 
W przedmiotowej sprawie została uzyskana opinia wójta Gminy Miłki.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz Edukacji Kultury i Sportu  zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 12, „przeciw” – 2, „wstrzymujący się” – nie było. 
Uchwała Nr XI.40.2015 w sprawie zmiany przebiegu drogi powiatowej nr 1831N została 
podjęta – stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Giżyckiego. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Na podstawie art.12 pkt 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r o samorządzie powiatowym do 
wyłącznej właściwości Rady  Powiatu należy  uchwalanie statutu powiatu, w tym 
dokonywanie jego zmian. Proponowane zmiany w zakresie: 

− pkt 1 wynikają z dostosowania dotychczasowych zapisów do zmian wprowadzonych w 
ustawie o samorządzie powiatowym tj zmiany podmiotu zwołującego pierwszą sesję 
Rady Powiatu po wyborach(wcześniej zwoływał przewodniczący poprzedniej rady), 

− pkt 5 wynikają z dostosowania dotychczasowych zapisów do zmian wprowadzonych 
w ustawie o finansach publicznych tj. skrócenia dotychczasowych terminów 
uchwalania budżetu, max. termin z 31 marca na 31 stycznia roku budżetowego oraz 
ustalania budżetu przez RIO w przypadku nieuchwalenia przez Radę  max. termin z 30 
kwietnia na koniec lutego roku budżetowego 

− pkt 2, 3 i 4 mają na celu uściślenie zapisów w statucie i wyeliminowanie wątpliwości 
proceduralnych t.j   w pkt 2 i 3 w zakresie złożenia rezygnacji radnego z pełnienia 
funkcji członka Komisji Rewizyjnej oraz  pozostałych Komisji i ustalenia terminu 
przyjęcia rezygnacji przez Radę , zaś w pkt 4 w zakresie terminu obradowania  
Zarządu Powiatu (bardziej pragmatyczny, urealniony). 

Radna L. Należyty odniosła się do zgłaszanych uwag i wątpliwości na Komisji w zakresie 
sposobu przyjmowania rezygnacji Radnego z prac w organach Rady. Po analizie 
orzecznictwa potwierdza, że zapisy są poprawne. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje  zapoznały się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 11, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 3. 
Uchwała Nr XI.71.2015 w sprawie zmiany Statutu Powiatu Giżyckiego została podjęta – 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2015 – 2029. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały. 
Zmiany uchwały w sprawie WPF związane są z planowanymi zmianami budżetu Powiatu 
Giżyckiego na rok 2015 w zakresie dochodów i wydatków, tym planowanego do realizacji 
nowego projektu finansowanego ze środków unijnych, polegającego na szkoleniach 
nauczycieli pn. „Strategiczne partnerstwo edukacyjne Powiat Giżycki – Alytus” – 
realizowany przez PZOSiPO w latach 2015-2017, łączna kwota finansowania ok. 958.410 zł 
(231.500€), z tego: 99.153 zł w 2015 r. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisja  Finansów i Rozwoju Gospodarczego  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisje Spraw Społecznych oraz Edukacji Kultury i Sportu  zapoznały się, ale nie 
opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 12, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 2 osoby. 
Uchwała Nr XI.72.2015 w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2015 – 2029 została podjęta – stanowi załącznik 
nr 7 do protokołu. 
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Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.60014 – dotyczy: 

a. zwiększenia planu dochodów z opłat za zajęcie pasa drogowego oraz wpłat Polskiego 
Związku Motorowego i przeznaczenia ich na remonty dróg powiatowych (łącznie 
120.000 zł), 

b. dofinansowania zadania pn.” Przebudowa dr.pow.1734N na odcinku: gr.pow.-
Jeziorowskie-Kruklanki (Sołdany)-dr.kraj.nr 63” przez Nadleśnictwo Borki (100.000 
zł) i Gminę Kruklanki (45.000 zł).Na ten cel przesuwa się też z wydatków bieżących 
środki własne Powiatu (20.000 zł). 

Ponadto dokonuje się przesunięć własnych środków w kwocie 4.651 zł z zadania 
polegającego na budowie ciągu pieszo-rowerowego przy dr. pow. 1823N w m. Sulimy na 
zadanie polegające na budowie kładki dla pieszych dr.pow.1740N w m. Gawliki Wlk., 
w związku z niewystarczającym planem 
Rozdz.80114 – dotyczy zwiększenia dochodów z opłat uczestników zawodów siatkarskich 
i przeznaczenia ich na wydatki z tym związane (1.985 zł). 
Rozdz.80146 – dotyczy realizacji nowych projektów finansowanych ze środków unijnych, 
polegających na szkoleniach nauczycieli: 

1. „Nowoczesne metody nauczania drogą do poprawy jakości kształcenia” – realizowany 
w 2015 r. przez ZSZ, planowana kwota finansowania: 22.107 zł, 

2. „Strategiczne partnerstwo edukacyjne Powiat Giżycki – Alytus” – realizowany przez 
PZOSiPO w latach 2015-2017, łączna kwota finansowania ok. 958.410 zł (231.500 €), 
z tego: 99.153 zł w 2015 r. 

Rozdz.85202 – dotyczy zmniejszenia przez wojewodę planu dotacji na DPS i pokrycia 
brakujących środków dochodami z tytułu odpłatności mieszkańców w kwocie 58.523 zł. 
Rozdz.85333 – dotyczy zwiększenia planu dotacji ze środków Funduszu Pracy 
z przeznaczeniem na finansowanie kosztów nagród i składek na ubezpieczenia społeczne 
pracowników Powiatowego Urzędu Pracy, zgodnie z ustawą o promocji zatrudnienia 
i instytucjach rynku pracy (127.100 zł). 
Rozdz.85421 – w związku z utworzeniem z dniem 1 września 2015 r. Młodzieżowego 
Ośrodka Socjoterapii (w strukturach Centrum Kształcenia zawodowego i Ustawicznego) 
zabezpiecza się środki na wynagrodzenia pracowników (234.307 zł). Środki pochodzą 
z nieplanowanych wcześniej dochodów z tytułu refundacji wydatków na projekt realizowany 
w 2014 r. pn. „Motoryzacyjna współpraca w edukacji”. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje Finansów i Rozwoju Gospodarczego oraz Edukacji Kultury i Sportu  pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
L. Należyty zwróciła się o wyjaśnienie sprawy w DPS. 
Skarbnik E. Makar  powiedziała, że Rozdz.85202  dotyczy zmniejszenia przez wojewodę 
planu dotacji na DPS i pokrycia brakujących środków dochodami z tytułu odpłatności 
mieszkańców w kwocie 58.523 zł. Wynika to z analizy miejsc na starych zasadach, tych 
miejsc ubywa z przyczyn naturalnych na rzecz miejsc na nowych zasadach, gdzie odpłatność 
ponosi gmina i rodzina pensjonariusza. Konstruując budżet zaplanowaliśmy odpłatności na 
kwotę 3 mln zł, po zwrocie dotacji zmniejszyć należy plan, a do DPS 180 tys. zł zapisano z 
rezerwy celowej. Wobec powyższego Zarząd uruchomił tę rezerwę, ale do pełnego 
zabezpieczenia planu brakuje 58 tys. zł. A więc Zarząd zaproponował zmianę polegającą na 
tym, aby brakujące 58 tys. zł pokryć zwiększeniem planu odpłatności. Po stronie wydatków 
nie ma zmian. Czyli jest tyle ile miało być, zmniejsza się dotację, zwiększa się odpłatność. 
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Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Z. Piestrzyński dodał, iż nasz budżet 
w DPS będzie ulegał zwiększeniu, bo dochodzą osoby już na nowych zasadach płatniczych, 
powiat nie będzie dokładał do DPS, a kolejka w tej chwili wynosi 10 osób. 
Innych uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 11, „przeciw” – 1, „wstrzymujący się” 2. 
Uchwała Nr XI.74.2015 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2015 
została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 12a. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Dnia 3 sierpnia 2015 r.  wpłynęła do Rady Powiatu w Giżycku skarga Pani Kamilli 
Lidawskiej-Włodzimierskiej adwokata na działania Starosty Giżyckiego Wydziału 
Budownictwa Pana Adama Barana w związku ze wznowionym postępowaniem w zakresie 
wydanego pozwolenia na budowę wieży widokowej z dnia 30.10.2013 r. na działce nr 309 
w miejscowości Gajewo na ul. Pomidorowej. W sprawie tej toczy się już przed organem 
administracji architektoniczno - budowlanej (starostą) postępowanie wszczęte z wniosku 
skarżącej. Zatem Rada nie jest organem właściwym rzeczowo do rozpatrzenia niniejszej 
skargi zgodnie z obowiązującą zasadą pierwszeństwa postępowania jurysdykcyjnego przed 
postępowaniem skargowym. W takim przypadku skarga staje się pismem procesowym 
i zgodnie z art. 234 ustawy Kodeks postępowania administracyjnego(Kpa), stanowiący, iż 
w sprawie, w której toczy się postępowanie administracyjne: 1) skarga złożona przez stronę 
podlega rozpatrzeniu w toku postępowania, zgodnie z przepisami kodeksu, 2) zaś  skarga 
pochodząca od innych osób stanowi materiał, który organ prowadzący postępowanie 
powinien rozpatrzyć z urzędu. W podobnej sprawie wypowiedział się w wyroku z dnia 2004-
01-27 WSA we Wrocławiu II SA/Wr 2486/03 stawiając tezę W sprawie, w której toczy się 
postępowanie administracyjne, skarga złożona przez stronę podlega rozpatrzeniu w toku 
postępowania, zgodnie z przepisami Kodeksu postępowania administracyjnego, a skarga 
pochodząca od innych osób stanowi materiał, który organ prowadzący postępowanie 
powinien rozpatrzyć z urzędu /art. 234 Kpa/. W takim przypadku organem właściwym do 
rozpatrzenia skargi jest organ uprawniony do wszczęcia postępowania lub organ, przed 
którym toczy się postępowanie /art. 236 Kpa/. Zatem zgodnie z art. 236 KPA skargę należy 
przekazać do Starosty Giżyckiego celem jej rozpatrzenia. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje zapoznały się, ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 9, „przeciw” – 2, „wstrzymujący się” – 3 osoby. 
Uchwała Nr XI.74.2015 w sprawie przekazania skargi według właściwości została 
podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 13. Sprawy różne. 
L. Należyty podziękowała za wykonanie chodnika przy ul. Białostockiej. 
Przewodnicząca Rady Powiatu M. Łępicka Gij  poruszyła następujące sprawy: 

1) Odczytała treść rozstrzygnięcia nadzorczego Wojewody Warmińsko – Mazurskiego 
stwierdzające nieważność uchwały Rady Powiatu w Giżycku z dnia 26 czerwca 2015 
r. w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
niektórych nauczycieli w części dotyczącej §2; 

2) Poprosiła o upoważnienie jej,  do udzielenia w imieniu wszystkich radnych, 
odpowiedzi Grupie Nowy Szpital, która skierowała imienne pisma do radnych 
w sprawie dotyczącej zarządzania Szpitalem Giżyckim. Chodzi o to, aby 
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zweryfikować obraz, jaki przedstawia GNS i wbrew ich twierdzeniom, potwierdzić, że   
gotowi jesteśmy i byliśmy do ugody z GNS, z udziałem niezależnego mediatora, 
jakim jest Związek Powiatów Polskich. 

L. Należyty powiedziała, że jej wydaje się, iż już rozwiązaliśmy umowę z GNS, jesteśmy 
z nimi w 6 sporach i nie należy w tej sytuacji pochylać się nad formułowaniem odpowiedzi. 
A mediacje nie będą dotyczyć ich powrotu, ale sposobu rozwiązania umowy. 
M. Drzażdżewski powiedział, że jest obawa, że ten list wzywający do ugody to jest medialna 
sprawa, że byliśmy wzywani do zgody, ale nie zareagowaliśmy. 
H. Sarul stwierdziła, że grzeczność nie zaszkodzi, pismo powinno być krótkie, zwięzłe  
i uprzejme. To że ktoś w brudny sposób z nami walczy nie znaczy, że i my musimy tacy być. 
My już miesiąc temu wystąpiliśmy o mediacje. 
Przewodnicząca Rady Powiatu powiedziała, że stanowisko L. Należyty nie jest odległe od 
jej poglądu, ale reakcja na pismo musi być, wobec czego wnioskuje o upoważnienie jej do 
udzielenia odpowiedzi uzgodnionej z Zarządem. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała powyższy wniosek pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 12, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 2 osoby. 
Wniosek został zaakceptowany – Rada Powiatu udzieliła upoważnienia Przewodniczącej 
Rady Powiatu do udzielenia odpowiedzi na pismo Grupy Nowy Szpital. 
 
Ad. 14. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania  porządku obrad tematyki sesji o godz. 17.25 Przewodnicząca Rady 
Powiatu zamknęła obrady.   
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk        Monika Ł ępicka-Gij  
 


